Dana Parish : FYI, New “Covid czar” thinks protocols for protecting @POTUS are “really good” in spite of
Gridiron dinner outbreak. Refuses to say it was handled poorly. Refuses to say mask on planes should stay
in spite of clear evidence that they should. Claims we “follow science.”

Mhua: Imagine, if Grandpa, Kamala Harris, Nancy Pelosi, Chuck Schumer, etc. grow along Covid! If you
really love the grandfather, you have to harass him from morning to evening so that he solves this problem
instead of managing the pandemic stupidly according to the polls. Citizens are not afraid to work. Some are
taking advantage of new opportunities to start businesses instead of letting foreigners get rich here. Come
on people, have a little courage... do things right.

Dana Parish : Pour info, le nouveau « tsar Covid » pense aux protocoles de protection de @POTUS sont "vraiment bons" malgré |'épidémie du diner Gridiron.
Refuse de dire qu'il a été mal géré. Refuse de dire que le masque dans les avions devrait rester malgré des preuves claires qu'ils le devraient. Prétend que
nous «suivons la science».

Mhua : Imgazinez, si le grand pere, Kamala Harris, Nancy Pelosi, Chuck Schumer , etc. développent le long Covid! Si vous aimez réelement le grand-pere, il
faut le harceler du matin qu'au soir pour qu'il regle ce probleme au lieu de gérer la pandemie bétement en fonction des sondages. Les citoyens n'ont pas peur de
travailler. Certains profitent de nouvelles opportunités pour démarrer des entreprises au lieu de laisser les étrangers devenir riches chez nous. Allez les gens, un
peu de courage... faites choses correctement.

truthout.org/articles/experts-warn-poor-covi (‘ ... Dr. Jonathan Reiner and Scripps Research Translational Institute founder Eric Topol
criticizing the CDC’s “misleading” promotion of its “County-level Covid-19 Community Levels” tool. via @ProgBeliever ‘)

*) via Dr. Jorge A. Caballero, @DataDrivenMD

https://twitter.com/danaparish/status/1513540014969286657

*)Democrats should be POURING money into @BetoORourke's campaign.

https://twitter.com/donwinslow/status/1513304619757178883

BUSA, COVID is airborne ,




